
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí MsZ v Poltári konané dňa 7. 3. 2017 

 
Prítomní:  

Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina 

BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H,  Zdeněk PITLIAK, 

Zdenko R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Ján  S K Ý P A L A, Bc. Martina TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka 

T A L Á N O V Á  

 

Ospravedlnení:                              - 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Iveta LAKOTOVÁ 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 
Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, ktorý 

privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 13 poslancov a preto je 

uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli: 1  Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

                                                                           2. Ján KULICH 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Pavel Jánošík a Ján Kulich?    

13 za                                                  - proti                                    - sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                      

                                                                                                      

Návrhová komisia: 

1. MUDr. Radovan  B A N Í K 

2. Bc. TÓČIKOVÁ 

3. Bc. Ján  S K Ý P A L A 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

13 za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

      

PROGRAM: 

1. Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár   

2. Správy o činnosti komisií za r. 2016                   

3. DODATOK  č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Poltár č. 1/2016  o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  

4. Odpredaj bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 503 a pozemku pod bytovým domom nájomníčke 

bytu 

5. Zámer: predaj stavby a pozemkov pre Martina Rusnáka a Mgr. Evu Rusnákovú  

6. Zámer: predaj stavieb a pozemkov pre Ing. Milana Baláža 

7. Zámer predaja časti stavby Domu služieb a pozemkov pre Ing. Jána Skruteka 

8. Dodatok  č. 3 K  VZN č. 1/2015 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a 

školských zariadení  zriadených na území mesta  Poltár na rok 2017 

9. Stanovisko k zaradeniu Elokovaného pracoviska  CPPPaP v Lučenci, so sídlom Ul. 

Železničná č. 9 v Poltári do siete škôl a školských zariadení SR 

10. Bezpečnostný projekt a bezpečnostná politika v samospráve v praxi – prezentácia SOMI 

SYSTEMS a. s. 

11.Prenájom majetku mesta – zámer Časť pozemku CKN parc. č. 1237 



 

Ulica 9. mája Poltár o výmere cca 196 m2 

Prenájom majetku mesta – spôsob Časť pozemku CKN parc. č. 1237 Ulica 9. mája Poltár o 

výmere cca 196 m2 

12. Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2016 

13. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu mesta Poltár na r. 

2017 - 2019 

14. Návrh rozpočtu mesta Poltár na roky 2017 - 2019 

15. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár 

16. Prenájom stravovacieho zariadenia Krištáľ 

17. Záznamy  z kontrol využitia poskytnutých dotácií pre kluby a spolky v meste Poltár za r. 

2016 

18. Inventarizácia pokladničnej hotovosti v ZŠ, ZUŠ, MsPS, ZSS 

19. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2017 

20. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2016 

21. Kontrola tvorby a čerpania sociálneho fondu za r. 2016 

22. R ô z ne    

23. Diskusia 

24. Interpelácia 

25. Záver 

 

primátor 

-navrhol, aby   

-1. bod bol Bezpečnostný projekt a bezpečnostná politika v samospráve v praxi – prezentácia 

SOMI SYSTEMS a. s. 

- bod č. 8 Dodatok  č. 3 K  VZN č. 1/2015 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a 

školských zariadení  zriadených na území mesta  Poltár na rok 2017 presunúť za Návrh 

rozpočtu mesta na roky 2017 – 2019 

- bod č. 7 Zámer predaja časti stavby Domu služieb a pozemkov pre Ing. Jána Skruteka  

vypustiť z rokovania, nakoľko prišli ďalšie žiadosti 

- presunúť bod Interpelácia pred bod Rôzne 

 

Mgr. Jánošík 

-navrhol pred bod Rôzne dať  Schválenie plánov činnosti MsZ na I. polrok 2017 

 

Hlasovanie za takýto návrh programu: 

Za                                   8 

Proti                               - 

Zdržali sa hlasovania    4 

p. Kamas chýbal 

 

1. Bezpečnostný projekt a bezpečnostná politika v samospráve v praxi – prezentácia SOMI 

SYSTEMS a. s. 

   Zástupca  firmy SOMI SYSTEMS a. s. konštatoval, že majú pod sebou 3 firmy. Mesto musí 

mať vypracovaný bezpečnostný projekt. Obsahuje opatrenia, ktoré sa zavádzajú do praxe. 

Z NKÚ chodia kontroly. 

 

 



Diskusia: 

MUDr. Baník 

-konštatoval, že 7 rokov majú vypracovaný bezpečnostný projekt. Legislatíva bola zmenená 

a museli ho inovovať. 

 

p. Kulich 

-kde všade robili bezpečnostný projekt a aká je cena 

 

zástupca SOMMI SYSTEMS a. s. 

-Rimavská Sobota, Lučenec, Veľký Krtíš, Hnúšťa, Detva..., vyše polovica miest na Slovensku.  

Cena je 1.910 €, keď sa zapracúva elektronizácia verejnej správy. 

  

UZNESENIE č. 1/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. BERIE NA VEDOMIE 

    1. Prezentáciu SOMI SYSTEMAS  a. s. ohľadom bezpečnostného projektu a bezpečnostnej 

politiky v samospráve v praxi 

 

2. Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár   

   Správu písomne vypracovala p. Ing. Jela Kyzeková vedúca Úseku služieb pre občana  

pracovisko Poltár Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny Lučenec a na zasadnutí ju predložil 

prednosta MsÚ 

 

UZNESENIE č. 2/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. BERIE NA VEDOMIE 

    1. Správu o stave nezamestnanosti v meste Poltár   

 

3. Správy o činnosti komisií za r. 2016                   

   Správy boli vypracované písomne a poslancom zaslané domov. 

 

Diskusia: 

Mgr. Jánošík 

-Rada školy MŠ, Sklárska bola schválená uznesením, kde boli schválení členovia: Bc. 

Skýpala, Mgr. Brisudová, Pitliak a Mgr. Talánová. Došlo k výmene za Sitora, ale nebola 

odvolaná Brisudová. Je to porušenie uznesenia. 

 

MVDr. Balog 

 -my sme mali potvrdiť ľudí, ktorých sme si zvolili na prvom MsZ do rád škôl. Skončilo 

funkčné obdobie rady školy. Funkčné obdobie člena rady školy nekorešponduje s funkčným 

obdobím poslanca. Nová škola bola napr. odvolaná a vymenená novými členmi. Jednotlivé 

uznesenia neboli podpísané primátorom, neboli ani právoplatne zvolení členovia. Na základe 

zákona primátor sa rozhodol vymenovať členov rady školy podľa uváženia. 

 

Mgr. Jánošík 

-požiadal MVDr. Baloga, aby predložil uznesenie, ktoré nebolo podpísané 

 

primátor 

-koho určí primátor, je právoplatné a MsZ berie na vedomie. Je to v zmysle zákona. 

 



MUDr. Baník 

-opýtal sa predsedu kultúrnej komisie ohľadom Osobností mesta.  Na viacerých zasadnutiach 

komisie boli preberané nominácie na osobnosti mesta. V auguste to bolo ukončené. V meste 

vznikli kuloárne informácie, či je to správna nominácia. P. Mihály niekoľko krát kultúrnu 

komisiu kontaktoval a nevieme v akom je to stave. 

 

Mgr. Brisudová 

-je pravda, že niektoré zasadnutia komisie viedla ona, vzhľadom k tomu, že p. predseda sa 

ospravedlnil. Čo sa týka publikácie, mali záujem, aby mesto vydalo publikáciu, v ktorej bude 

v jednej časti stručná história až po súčasnosť. Toto pripravoval p. Drenko. Publikáciu 

týkajúcu sa osobností pripravoval p. Mihály. Vznikli kuloárne informácie, kto všetko je 

nominovaný, ako osobnosť. Povedala na komisii, aby sme dostali finálnu verziu, jednotlivé 

osobnosti predložiť na zasadnutie MsZ, prípadne môže byť iný návrh. Finálnu verziu nemá 

k dispozícii. Posledná verzia bola plná nepresností, treba ju opraviť. Odporučila, aby to 

prišlo na zasadnutie MsZ.   

 

UZNESENIE č. 3/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. BERIE NA VEDOMIE 

    1. Správy o činnosti komisií za r. 2016                   

 

4. DODATOK  č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Poltár č. 1/2016  o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  

   Dodatok bol vypracovaný písomne a zaslaný poslancom domov. 

 

prednosta 

-upravil sa zákon o odpadoch. Dodatok dal do súladu dve VZN, na jednej strane poplatky 

a na druhej ekológia. 

 

Mgr. Jánošík 

-či máme podpísanú zmluvu ohľadom separácie odpadu. Ako náhle budú samosprávy 

separovať odpad, dostanú financie na svoj účet. 

 

primátor 

-sú uzatvorené všetky zmluvy tak, ako majú byť so združením. Podiel je 38 % v rámci okresu. 

Odpad sa bude separovať priamo na skládke. Dostali sme 4 mil. € do združenia. Oprašujeme 

projekt na bioodpad v rodinných domoch a na sídliská pôjdu veľkoobjemové kontajnery 

a stojiská. 

 

prednosta 

-my riešime všetok odpad so združením 

 

MUDr. Baník 

-konštatoval, že je práve „Týždeň separácie odpadu“. Separovanie je na uvedomení nás. Vo 

Švajčiarsku napr. pokutujú občanov, ktorí neseparujú. 

 

Bc. Tóčiková 

-intenzita vývozu separovaného zberu na sídlisku je malá, kartóny nevojdú do kontajnerov 

napr. pred jej budovou. Buď dať tam ešte jeden, alebo zvýšiť intenzitu vývozu. 



Ďalší problém je v obchodnej zóne. Pri kontajneri  p. Jahôdkovej je vždy, hlavne v lete, 

neporiadok. Dáva tam odpad aj zmrzlinár. 

 

primátor 

-kartóny chodia vykupovať. To sa počíta, ako by to odovzdali na združenie. 

 

prednosta 

-dávať odpad do kontajnerov pre obyvateľov nejde dokopy. Podnikateľ by sa mal o svoj 

odpad postarať. 

 

Bc. Tóčiková 

-myslela, že kontajnery na separovaný zber slúžia aj podnikateľom 

 

primátor 

-podnikatelia sú povinní kúpiť si kontajner na separovaný odpad 

 

Bc. Tóčiková 

-vy nútite podnikateľov, aby všetok odpad dávali do jedného, lebo si musia kúpiť 4 kontajnery. 

 

prednosta 

-nie je to celkom tak 

 

Bc. Tóčiková 

-už druhý rok riešime, ako v lete vypadá obchodná zóna. Povedali ste, že na to nie sú žiadne 

páky. Všetci dávajú do kontajnera p. Jahôdkovej a teraz ešte chcete, aby si dokúpili na 

separovaný zber. Gastro prevádzka si má kúpiť 4 kontajnery? To je hlúposť. My chceme 

naučiť ľudí, aby separovali. 

 

MUDr. Baník 

-separuje tiež v Lučenci a má pokyn vytvoriť si vlastné miesto na papier, sklo, nebezpečný 

odpad a lieky. Papier vozí do Opatovej, sklo do Brezničky. 

 

Bc. Tóčiková 

-je to rozdiel pri piatich poschodiach 

-tak zvýšme intenzitu vývozu 

 

primátor 

-doteraz neboli pripomienky. Treba naniesť na združení a poplatky budú tým pádom 

navýšené. Rozdelia sa medzi podnikateľov, ktorí s tým súhlasia. 

 

Bc. Tóčiková 

-ako donútite obchodnú zónu? Švantnerová povedala, že situácia je neriešiteľná. Donúťme 

ho, aby si zakúpil vrecia, alebo ho pokutujme potom. 

 

primátor 

-každý dobrý návrh prijmeme 

 

MUDr. Baník 

-nikto z podnikateľov nevie v rámci VZN, akú má sankciu 

 



Mgr. Jánošík 

-sankcie sa musia objaviť v zákonoch. Nikto zákony nedodržiava, lebo nie sú sankcie. 

 

Bc. Skýpala 

-treba naniesť na združení, aby každý druhý týždeň prešli cez zábavný štvorec a obchodnú 

zónu. Nech je to 30 €, do roka 360 €. Na každý podnikateľský subjekt vyjde možno 8 €. 

Bolo by dobre, keby sme do VZN zapracovali sankcie. 

 

prednosta 

-nikto nechce, aby bol neporiadok v meste. Rozmýšľali sme, že urobíme ešte jedno 

kontajnerové stojisko. Keďže sme nechceli tam dávať ďalšie kontajnery, lebo sú tam veci, 

ktoré smrdia, kazia sa, vymysleli sme vrecia. Určiť minimálny počet vriec je ťažké. 

 

Bc. Tóčiková 

-vrecia nie je najšťastnejšie riešenie. V lete držať vrece vo vnútri, je to katastrofa. Malo mesto 

zakúpiť štyri 1.100 l kontajnery a rozrátať majiteľom nehnuteľností. 

 

p. Račko 

-nech si to rieši majiteľ budovy 

 

p. Kamas 

-treba častejšie uskutočňovať vývoz 

-na decembrovom MsZ navrhol zakúpiť infražiariče. Boli použité na separáciu na združenie 

miest a teraz ich vrátili. To sa kazí. Používali ich celú zimu. 

 

primátor 

-použili sa na dva dni, keď bolo -20 stupňov 

 

Mgr. Brisudová 

-pozoruje vo svojom okolí, že ľudia separujú odpad. Nevidí skládky v starej časti. Práveže sa 

realizuje to, že keď chodí auto, dávajú papier. Keď sa vyvážajú plasty, dávajú von kuka 

nádoby. Počula dotaz, či takých ľudí, ktorí robia tak, ako sa má, nevieme nejako motivovať. 

Niekde sa kopia odpady, ale máme aj takú časť mesta v rodinných domoch, kde robia tak, ako 

treba. Navrhla zaoberať sa tým, ako ľudí motivovať, aby to bolo aj v iných častiach tak, ako 

v starej časti. 

 

Bc. Tóčiková 

-učme separovať už deti v MŠ 

 

Mgr. Brisudová 

-v MŠ sa tým zaoberajú, ale aj mesto by mohlo motivovať. Videla jeden plagát, kde bola taká 

akcia, volalo sa to „Skoč na mňa“, kde učili ako zrolovať plastovú fľašu, aby sa nevozil 

prázdny vzduch. Možno treba pripraviť plagáty, vyhlásiť, alebo urobiť akciu pre deti.  

 

UZNESENIE č. 4/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE  

    1.Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Poltár č. 1/2016 o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  

 



Hlasovanie: 

Prítomní:                    12 

Za:                              12 

Proti:                            - 

Zdržal sa hlasovania:   - 

/Kamas neprítomný/ 

 

5. Odpredaj bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 503 a pozemku pod bytovým domom nájomníčke 

bytu 

prednosta      

-v zmysle zákona je navrhnutý odpredaj bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 503 a pozemku pod 

bytovým domom nájomníčke bytu 

 

UZNESENIE č. 5/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE  

     1. v zmysle §9 a) ods. 8 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 

priestorov v platnom znení odpredaj:  

-izbového bytu č. 3 na 1. poschodí vo vchode č. 15 bytového domu s. č. 503 na Sklárskej 

ulici v Poltári, stojaceho na parcele CKN č. 2135 v celosti 1/1, zapísaný na LV č.2018 v k. ú. 

Poltár, za kúpnu cenu 355,00 €,  

-ín na spoločných častiach a zariadeniach domu a 

spoluvlastníckeho podielu 36/2154-ín na pozemku pod bytovým domom p. č. CKN 2135 o 

výmere 692 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom s.č. 503, za 

kúpnu cenu 1,16 €,  

pre: Alenu Kutliakovú, rodenú Kysuckú, narodenú 22.01.1967, trvale bytom Sklárska 503/15, 

987 01 Poltár, za celkovú kúpnu cenu 356,16 €,  

a  

II. URČUJE  

    1. v zmysle §32e ods. 4 zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 

v platnom znení, stratu platnosti a účinnosti tohto uznesenia, ak kúpna zmluva nebude 

uzatvorená do dvoch rokov od doručenia žiadosti (teda do 29.12.2018). 

 

Prítomní:                    12 

Za:                              12 

Proti:                            - 

Zdržal sa hlasovania:   - 

/Kamas neprítomný/ 

 

6. Zámer: predaj stavby a pozemkov pre Martina Rusnáka a Mgr. Evu Rusnákovú  

 

prednosta 

-žiadatelia chcú odkúpiť časť nehnuteľnosti, nakoľko kúpili pozemok na stavbu rodinného 

domu. Táto časť by slúžila ako prístupová cesta a zároveň by sa vyriešili niektoré veci 

s nehnuteľnosťami, ktoré sú vo vlastníctve mesta a máme s nimi problém. 

Takáto vec by to pomohla doriešiť. 

 

UZNESENIE č. 6/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 



I. SCHVAĽUJE 

     1. zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

v zmysle § 9 a) ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, 

týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku- stavba a pozemky: 

Stavba: 

- prevádzková budova č. 28/41 na Ulici družby na pozemku CKN parcela č. 31/2 

 

Pozemky: 

- pozemok pod stavbou, prevádzkovou budovou, CKN parcela č. 31/2, druh pozemku 

zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 91 m2 a 

- časť z priľahlého pozemku CKN parcela č. 2523/2, druh pozemku zastavané plochy a 

nádvoria o 

výmere cca 50 m2, katastrálne územie Poltár, 

zapísané sú na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 

pre: 

Martina Rusnáka, nar. 19.12.1986, bytom Poltár, Fučíkova 649/25 a manželku Mgr. Evu 

Rusnákovú rod. Skrutekovú, nar. 8.1.1988, bytom Poltár, Fučíkova 628/19, 

v BSM v podiele 1/1 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:                       13 

Za:                                 12 

Proti:                               - 

Zdržal sa hlasovania:     1 /p. Kamas/ 

 

7. Zámer: predaj stavieb a pozemkov pre Ing. Milana Baláža 

prednosta 

-je to podobná záležitosť. Sú to susedné pozemky. 

 

Mgr. Brisudová 

-p. Baláž je sused. Nemohol sa pozerať na to, že sa zrútila polovica ciene na jeho pozemok 

a mestskú cestu. Vzhľadom k tomu, že kosí mestské pozemky, rozhodol sa, že musí niečo 

urobiť, pretože je to nebezpečné pre ľudí, ktorí chodia okolo. 

Taktiež jej pripomenul, že má povedať, že tam nemajú cestu, ale blato. To je v takom hroznom 

stave, že tohto roku neprešla po suchej ceste. Ak je tam MK, je tam jedna kačvara a všetci 

poslanci to vedia. Niektorí tadiaľ behajú, iní prejdú na bicykli, ale nikto nepovie pol slova. Tá 

cesta je v takom stave, že keby hocikto z poslancov, alebo obyvateľov mesta takú cestu mal 

pred domom, tak určite robí všetko preto, aby to tak nebolo. Taká cesta tam ešte nebola. Buď 

ju odpredajme ľuďom, alebo sa o ňu starajme. Taktiež platia dane. 

 

p. Kamas 

-tam treba pár Tatier skál a navýšiť MK, lebo je to pod terénom 

 

Bc. Skýpala 

-dal návrh, aby MsZ odporučilo MsÚ, nech sa tam ide pozrieť odborník a vyčísli, koľko 

financií tam treba a nech dá riešenia. Určite to bude treba aj odvodniť. Termín by bol mesiac 

a treba urobiť aj chodník na Ul. slobody a prepoj medzi Ul. slobody a družby. 

 



p. Albert 

-aj na Slanú Lehotu treba vyčleniť financie 

 

Bc. Tóčiková 

-situácia sa nerieši, lebo je to cesta ku Brisudovej 

 

Mgr. Brisudová 

-alebo schváľme ľuďom odpredaj 

 

p. Pitliak 

- v Zelenom bolo povedané, že sa bude realizovať kanalizácia s čističkou a opravia sa cesty. 

Nespadali sme pod tie kritériá, ktoré boli dané. Cesta od zvoničky je ako tankodrom. Do 

poriadku treba dať aspoň cesty. 

Taktiež upozornil na verejné osvetlenie pred rodinným domom a na mestský rozhlas tam, kde 

býva.  

 

Ing. Cifraničová 

-nie je celý pozemok náš pod chodníkom na Ul. družby 

 

UZNESENIE č. 7/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

    1. zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a) ods.8 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, týkajúcich sa 

prevodu nehnuteľného majetku- stavby a pozemky: Stavby: - prevádzková budova č. 25/35 na 

Ulici družby na pozemku CKN parcela č. 31/3 a - dve drevené prístavby, ktoré sa nachádzajú 

vedľa prevádzkovej budovy na pozemku CKN parcela č. 2523/2, bez súpisných čísiel, ktoré 

nie sú vedené na liste vlastníctva Pozemky: - pozemok pod stavbou, prevádzkovou budovou, 

CKN parcela č. 31/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m2 a - časť z 

priľahlého pozemku CKN parcela č. 2523/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o 

výmere cca 160 m2, katastrálne územie Poltár (na pozemku sa nachádzajú dve drevené 

prístavby), zapísané sú na liste vlastníctva č. 1 v podiele 1/1 pre: Ing. Milana Baláža nar. 

2.6.1944, bytom Poltár, Sklárska 593/47, v spoluvlastníckom podiele 1/1  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:                       13 

Za:                                 13 

Proti:                               - 

Zdržal sa hlasovania:      - 

 

 

Zámer predaja časti stavby Domu služieb a pozemkov pre Ing. Jána Skruteka 

   Tento bod bol vypustený z rokovania. 

 

8. Stanovisko k zaradeniu Elokovaného pracoviska  CPPPaP v Lučenci, so sídlom Ul. 

Železničná č. 9 v Poltári do siete škôl a školských zariadení SR 

 

prednosta 

-je to iba formálna vec. Presťahovali sa z jednej strany ulice na druhú. 

 



UZNESENIE č. 8/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SÚHLASÍ  

    1. so zaradením Elokovaného pracoviska Centra pedagogicko-psychologického 

poradenstva a prevencie v Lučenci, so sídlom Ul. Železničná č. 9 Poltár do siete škôl a 

školských zariadení SR.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:                       13 

Za:                                 13 

Proti:                               - 

Zdržal sa hlasovania:      - 

 

9. Prenájom majetku mesta – zámer Časť pozemku CKN parc. č. 1237 

Ulica 9. mája Poltár o výmere cca 196 m2 

Prenájom majetku mesta – spôsob Časť pozemku CKN parc. č. 1237 Ulica 9. mája Poltár o 

výmere cca 196 m2 

 

prednosta 

-žiadatelia kúpili pozemok a chcú stavať dom. Ako najlepšia prístupová cesta sa im javí tento 

pozemok, ktorý je vlastníctve mesta. Ide tadiaľ kanalizácia a ako najrozumnejšie riešenie po 

vzájomnej dohode sme sa rozhodli pre takéto riešenie. Treba navrhnúť cenu a na akú dobu. 

Potrebujú si uložiť stavebný materiál. Zo stavebného oddelenia bola ochota pomôcť mladým 

ľuďom. 

 

Ing. Cifraničová 

-konštatovala, že Mgr. Nociarová platí za prenájom 12 € ročne 

 

prednosta 

-navrhol takú istú čiastku 

 

p. Sitor 

-na obdobie 20 rokov  

 

UZNESENIE č. 9/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. SCHVAĽUJE 

    1. zámer prenájmu majetku mesta  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

 

podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb. z v znení neskorších predpisov.  

Prenájom pozemkov:  

časť pozemku parc. č. CKN 1237 (LV 1)  

Ulica 9. mája v Poltári  

z celkovej výmery 1 221 m2 zastavané plochy  

a nádvoria výmeru cca 196 m2 pre:  

Milana Poliaka, rod. Poliaka, nar. 5. 8. 1987, trvale bytom Sklárska 593/47, Poltár a  

Líviu Šmarovú, rod. Šmarovú, nar. 29. 11. 1991, trvale bytom Rúbanisko II 423/55 Lučenec, 

v cene 12 € ročne na dobu 20 rokov 

 



Hlasovanie: 

Prítomní:                       13 

Za:                                 13 

Proti:                               - 

Zdržal sa hlasovania:      - 

 

    2. spôsob prenájmu majetku mesta:  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

podľa § 9a ods. 9c zákona č. 138/1991 Zb. z v znení neskorších predpisov.  

Prenájom pozemkov:  

časť pozemku parc. č. CKN 1237 (LV 1)  

Ulica 9. mája v Poltári  

z celkovej výmery 1 221 m2 zastavané plochy  

a nádvoria výmeru cca 196 m2 pre:  

Milana Poliaka, rod. Poliaka, nar. 5. 8. 1987, trvale bytom Sklárska 593/47, Poltár a  

Líviu Šmarovú, rod. Šmarovú, nar. 29. 11. 1991, trvale bytom Rúbanisko II 423/55 Lučenec.  

Cenu prenájmu pozemku určí Mestské zastupiteľstvo vo výške 12 € ročne na dobu 20 rokov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:                       12 

Za:                                 11 

Proti:                               - 

Zdržal sa hlasovania:      1 /p. Pitliak/ 

/ Bc. Skýpala neprítomný/ 

 

10. Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2016 

 

prednosta 

-toto navrhla malá inventarizačná komisia týmto spôsobom vyradiť z majetku mesta 

 

Bc. Tóčiková 

-mala dotaz, či pôjde ešte likvidačná komisia 

 

prednosta 

-veci musia byť na mieste a potom ide likvidačná komisia a zberný voz 

 

p. Kamas 

-nepodpísal zápisnicu z likvidačnej komisie, pretože boli nezrovnalosti na MsPS.  

Keď im to všetko zoberieme, tým pádom ich položíme. 

 

Bc. Tóčiková 

-likvidačná komisia by to mala ísť pozrieť, napr. stoličky z Krištáľu. Boli zakúpené v r. 2013. 

Potom by sa mal schvaľovať návrh. 

 

prednosta 

-návrh dávajú napr. v školách riaditelia 

 

Bc. Tóčiková 

-čo keď likvidačná komisia zdieľa iný názor ako inventarizačná 



 

p. Štrbová 

-na MsPS bola dielčia inventarizačná komisia. Na návrh vedúceho posúdila, či sa dá 

opravovať. Keď návrh schválite, likvidačná komisia to ide pozbierať. 

 

prednosta 

-ak pochybujete o niečom, treba sa na to pozrieť a nabudúce sa buď schváli, alebo neschváli 

 

hlavná kontrolórka 

-ku všetkým elektrospotrebičom musí byť odovzdaný posudok, že je neopraviteľný, alebo 

oprava by bola drahšia, ako nový. Musí sa fyzicky nachádzať na mieste. 

 

Bc. Skýpala 

-treba to ponúknuť na predaj 

 

p. Kulich 

-bol predseda likvidačnej komisie a dali návrh na to, aby sa uverejnil oznam, že tie veci sú na 

predaj a treba dať ponuku. Zatiaľ sú všetky tri traktoríky na MsPS. 

 

MVDr. Balog 

-niekedy sa to robilo 

 

Bc. Tóčiková 

-mala dotaz, či každá technická vec má dokumenty, že je neopraviteľná 

 

Ing. Solivajs 

-keď má dať každú kosačku posúdiť, to sú vysoké náklady, napr. keď je zhorený motor. 

Kosačky sú z r. 2005  a 2007. 

 

Bc. Tóčiková 

-my ten protokol potrebujeme mať? 

 

p. Štrbová 

-áno 

 

Hlasovanie: 

Kto je za vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku a 

záväzkov k 31. 12. 2016 podľa prílohy? 

 

Za:                                  5   /MUDr. Baník, Kulich, Sitor, , MVDr. Balog, Račko/ 

Proti:                              2  P. Pitliak, Bc. Tóčiková/ 

Zdržal sa hlasovania:    5  

/ Kamas neprítomný/ 

 

UZNESENIE č. 10/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. NESCHVAĽUJE 

     1. vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku a 

záväzkov k 31. 12. 2016 podľa prílohy.  

 



Bc. Tóčiková 

-treba určiť komisiu, čo prejde. Budú doložené protokoly, nech je tam niekto z poslancov. 

 

primátor 

-tá, čo bola vlani 

 

MVDr. Balog 

-na ich základe budeme ešte raz hlasovať 

 

prednosta 

-v budúcich inventarizačných komisiách môžu byť aj poslanci 

 

Bc. Tóčiková 

-alebo hlavná kontrolórka 

 

Bc. Skýpala 

-rok dozadu vieme za skrutkovač, ktorý bol v záruke. Vieme, čo sa stalo, preto sú pochybnosti. 

 

hlavná kontrolórka 

-treba vymenovať kontrolnú komisiu.  Zobrať podklady, protokoly a aby tam bol niekto 

z poslancov, aby sa prekontrolovalo.  

 

Mgr. Jánošík 

-tá, čo bola vlani 

 

primátor 

-zostáva tá a ich návrh pôjde do ďalšieho MsZ 

 

11. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu mesta Poltár na r. 

2017 – 2019 

hlavná kontrolórka    

-bolo zverejnené na úradnej tabuli a na internete 16. 2. 2017. Bolo možné ho pripomienkovať. 

Písomne bola jedna pripomienka. Zo strany mesta bola prerokovaná. V januári zasadala  

ekonomická komisia, kde boli vznesené pripomienky členov. Taktiež boli zapracované do 

návrhu. Návrh odporučila schváliť. 

 

UZNESENIE č. 11/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. BERIE NA VEDOMIE 

    1. stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu mesta Poltár  

na roky 2017,2018,2019 

 

12. Návrh rozpočtu mesta Poltár na roky 2017 – 2019 

 

   Návrh bol zaslaný poslancom domov.  

 

p. Sitor 

-všetky komisie majú 1.700 €, okrem športovej. Podal návrh, aby bolo upravené na 1.700 € aj 

v tejto komisii. P. Štrbová v tom nevidí problém, upraví sa to rozpočtovým opatrením. 

 



Mgr. Talánová 

-predložila návrh Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s  finančnými prostriedkami mesta.  

 

MsZ v Poltári 

vydáva pre podmienky mesta Poltár 

Dodatok č. 1 

k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár 

 

Dodatkom č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár sa vypúšťa 

bod 3 a 4 § 16 a nahrádza sa nasledovným znením: 

 

§ 16 Rozpočtové opatrenia 

 

3.Zmeny rozpočtu, pri ktorých sa mení výška alebo štruktúra príjmov a výdavkov schváleného 

rozpočtu môže vykonať: 

-mestské zastupiteľstvo 

 

4.Presuny rozpočtových prostriedkov, pri ktorých dochádza k zmene len v rámci jednotlivých 

kategórií príjmov a výdavkov, v tej – ktorej kategórii v danom oddieli bez zmeny celkovej 

výšky a štruktúry schváleného rozpočtu, môže vykonať 

-mestské zastupiteľstvo 

 

Ostatný obsah zásad zostáva nezmenený. 

 

Návrh uznesenia: 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. S C H V A Ľ U J E 

    1. rozpočet mesta Poltár na r. 2017 a Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými 

prostriedkami mesta Poltár  

 

p. Štrbová 

-v týchto zásadách je právomoc primátora robiť zmenu rozpočtovými opatreniami do 1.700 € 

pokiaľ ide o zmenu oblasti z jednej kategórie do druhej, alebo pokiaľ nejde o zmenu príjmov 

a výdavkov v rámci kapitoly rozpočtu má možnosť tiež rozhodnúť. Týmto nebude žiadna 

právomoc na zmenu rozpočtu. Na školeniach je stále, že primátor stále nejakú tú možnosť má. 

Niekde má až do 20.000. 

 

primátor 

-poslanci by mali chodiť na školenia, lebo absolútne nerozumejú ekonomike 

 

p. Kamas 

-v iných mestách vedenie mesta viacej akceptuje poslancov. Neschválili sme rozpočet, lebo 

máme na to dôvod. Každý tretí štvrtok máme mať MsZ. Prečo nebolo skôr MsZ? Konštatoval, 

že občania ich majú v zlom svetle, kvôli zle podaným informáciám. Žiada predsedu 

ekonomickej komisie, aby boli prizývaní na zasadnutia, aby mali prehľad. 

 

p. Pitliak 

-konštatoval, že keď primátor nepodpisuje rozhodnutia, poslanci to týmto spôsobom vracajú 

 

MUDr. Baník 



-chcel vedieť, či zásady a rozpočet sú pri hlasovaní v jednom bode. Nemôže byť v jednom 

bode o dvoch dôležitých veciach hlasované. 

 

Bc. Tóčiková 

-áno 

 

Mgr. Brisudová 

-keď poslanci neschválili rozpočet, urobili to preto, že chceli urobiť v rozpočte zásadné 

zmeny. Tou zásadnou zmenou bolo avízo pre občanov, že mali by sme ťahať za jeden povraz 

v tom, že bude vidieť niečo za poslancami a vedením mesta vonku. Na ekonomickej komisii 

vyšlo rezumé, všetky veci sa do rozpočtu nedostali. Súčasný predložený rozpočet je 

kozmetickou úpravou pôvodného, ktorý navrhlo mesto. Ak si ho takto navrhne, presuny 

nebudú také urgentné. Dôraz kládli na rekonštrukciu MK, kde chceli viac finančných 

prostriedkov. Do rozpočtu sa to nepremietlo. Boli oslovení občanmi, aby sa rozpočet schválil 

aj v rámci poskytovania dotácií a v rámci prijímania nových pracovníčok na opatrovateľskú 

službu. Schváľme teda rozpočet, mesto ho potrebuje. Jednotlivé úpravy bude schvaľovať MsZ. 

Dodatok s rozpočtom súvisí, lebo sa jedná o zmeny v rozpočte. Možno spúšťačom bolo 10.000 

€, ktoré navrhol p. Skýpala na opravu MK pri garážach. Tá cesta nie je urobená dobre. Oni 

mali ambíciu to schváliť, aj sa to uskutočnilo, ale si myslí, že finančné prostriedky sa použili 

na odmeny pracovníkov mesta, čo by nebol problém, treba to len odôvodniť.  

Ak sa schváli to, čo navrhuje p. poslankyňa, zrejme MsZ bude zasadať viac krát do roka ako 4 

krát. Je to obraz pre občanov, ako profesionálne bol urobený rozpočet, ako často ho bude 

treba meniť. 

 

Mgr. Jánošík 

-predseda ekonomickej komisie hovoril, že na údržbu MK sa navýši 200.000. 

-bol oslovený, ako sme urobili cestu ku garážam. Treba ju opraviť. 

-zastavil ho tiež p. Macalák. Nevedia sa dostať do chatovej oblasti. Je blato, mokro. Chytá im 

stred. 

-treba tiež opraviť cestu okolo p. Baláža 

-keď sa bude robiť MK okolo bl. „K“, „J“ a „I“, treba urobiť aj vchody ku bl. „Z“ 

-je nutné vypustiť zelené plochy a urobiť parkoviská 

-chodník popred bl. „R“ je v dezolátnom stave 

-poďakoval MsPS, že zastavili príval vody od BILLY 

-betónové držiaky na lavičky treba buď vyvrátiť, alebo dať dosky 

Konštatoval, že rozpočet podporí, lebo je tam školstvo, čakajú na projekty. 

 

p. Štrbová 

-je dosť veľké navýšenie na MK. Minulý rok bolo 16. 800, r. 2017 je 133.000 €. Požiadavka 

z ekonomickej komisie bola 200.000, tá nebola vyhovená, lebo toľko finančných prostriedkov 

sme nemali, lebo potrebovala navýšiť v kapitálových výdavkoch 150.000 na PD, ak chceme 

robiť z eurofondov. Po uzavretí záverečného účtu na r. 2016 sa dostane do rezervného fondu 

400.000. 

Mali sme požiadavky na nové dve opatrovateľky, nemohli sme uzatvárať nové zmluvy, lebo 

nemáme schválený rozpočet. 

Na školeniach bolo povedané, že kto nevykonáva zmeny formou rozpočtových opatrení, určite 

porušuje zákony., lebo niektoré veci sa nedajú vedieť dopredu. 

 

Bc. Skýpala 

-kolegyňa myslela RO primátora mesta 



 

p. Štrbová 

-začali sme ich využívať len v r. 2016, nakoľko zmeny rozpočtu nebývali schválené 

 

Bc. Skýpala 

-všetci by boli radi, keby sa atmosféra znormalizovala. Nikto nie je proti tomu, aby sa 

neschválila prospešná vec pre mesto. Rozpočet je skoro taký, ako pôvodný. Keďže rozpočtové 

opatrenia primátora sa využívali len vlani, nebude to taká zásadná zmena pre mesto. 

Je záujem, aby bol rozpočet schválený a RO primátora boli využité len pár krát, nebude 

problém. 

 

p. Štrbová 

-sú to dva rôzne materiály. Rozpočet je jedna vec a zásady druhá vec. 

 

Bc. Tóčiková 

-poslanci preberú zodpovednosť za tie peniaze a primátor nebude kritizovaný. Nie je problém 

stretnúť sa častejšie. 

 

MUDr. Baník 

-najprv treba predložiť pôvodný návrh 

 

UZNESENIE č. 12/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

Hlasovanie: 

Kto je za nasledovný návrh? 

MsZ 

I. S C H V A Ľ U J E 

 

     1. rozpočet vrátane programov a podprogramov mesta Poltár na rok 2017 podľa príloh: 

 

 Rozpočet na rok 2017 

Príjmy spolu 4 651 849,00 

Bežné príjmy 4 511 849,00 

Kapitálové príjmy 0,00 

Finančné operácie príjmové 140 000,00 

Výdavky spolu 4 651 849,00 

Bežné výdavky 4 260 009,00 

Kapitálové výdavky 325 000,00 

Finančné operácie výdavkové 66 840,00 

Hospodárenie obce 0 

 

 

 

II. B E R I E N A V E D O M I E 

 

    1. viacročný rozpočet vrátane programov a podprogramov Mesta Poltár na roky 2018, 

2019 podľa príloh 

 

 

 



 Rozpočet na rok 2018 Rozpočet na rok 2019 

Príjmy spolu 4 534 577,00 4 602 067,00 

Bežné príjmy 4 534 577,00 4 602 067,00 

Kapitálové príjmy 0,00 0,00 

Finančné operácie príjmové 0,00 0,00 

Výdavky spolu 4 534 577,00 4 602 067,00 

Bežné výdavky 4 410 882,00 4 483 971,00 

Kapitálové výdavky 62 895,00 56 696,00 

Finančné operácie výdavkové 60 800,00 61 400,00 

Hospodárenie obce 0 0 

 

Hlasovanie: 

 

Za:                                                 6  

Proti:                                             - 

Zdržal sa hlasovania:                   7  / Bc. Skýpala, Mgr. Brisudová, Pitliak, Bc. Tóčiková,          

                                                            Mgr. Talánová, Mgr. Jánošík, Kamas   

 

NÁVRH NEBOL SCHVÁLENÝ. 

 

 

MVDr. Balog 

-nechválil sme rozpočet, môžeme o tom hlasovať ešte raz? 

 

Mgr. Brisudová 

-môžeme, kto nedá hlasovať o návrhu, stráca právo viesť MsZ 

 

MUDr. Baník 

-mali by sme dať hlasovať o návrhu Mgr. Talánovej. Otázka je, či je v súlade so zákonom. 

 

MVDr. Balog 

-nemal som materiály tri dni dopredu, nebudem o tom hlasovať 

 

prednosta 

-v tomto je problém a hlasujete o niečom, čo sa týmto spôsobom nedá  

 

MUDr. Baník 

-právny dosah sa ukáže neskôr, dajme hlasovať 

 

UZNESENIE č.13/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

I. S C H V A Ľ U J E 

    1. rozpočet mesta Poltár na r. 2017 a Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými 

prostriedkami mesta Poltár  

 

Hlasovanie: 

 

Za                                                  7       / Bc. Skýpala, Mgr. Brisudová, Pitliak, Bc. Tóčiková,          

                                                               Mgr. Talánová, Mgr. Jánošík, Kamas/   

Proti:                                            5 



Zdržal sa hlasovania:                   - 

                                                           MUDr. Baník nehlasoval   

 

14. Dodatok  č. 3 K  VZN č. 1/2015 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a 

školských zariadení  zriadených na území mesta  Poltár na rok 2017 

 

p. Štrbová 

-keďže rozpočet nebol schválený, nemusíme o tom hlasovať 

 

Bc. Skýpala 

-bol schválený 

 

p. Štrbová 

-vy ste zmenili zásady 

 

prednosta 

-preto niektorí poslanci nechceli hlasovať dvomi hlasovaniami, lebo s rozpočtom súhlasia, ale 

chceli oklieštiť možnosť primátorovi narábať s financiami. Keby to bolo v druhom hlasovaní, 

primátor by nebol uznesenie podpísal a oni by už potom neboli 8 a nebolo by to prešlo. 

 

primátor 

-dá hlasovanie preveriť právnikom 

 

Bc. Tóčiková 

-primátor má právo veta: 

 keď  by to poškodilo dobré meno, 

 alebo finančné prostriedky, 

 alebo keby to bolo v rozpore so zákonom. 

Chcela vedieť, prečo nepodpisuje uznesenia, keď sa na niečom uznesú a nie je to 

protizákonné. 

 

primátor 

-nepodpisuje, keď je to zjavne nevýhodné a je to aj právne podložené 

 

Bc. Tóčiková 

-chce právne vyjadrenie, aby sa prípadným chybám vyhli, aby začali spolupracovať. Keď sa 

dohodnú, že dajú 10.000 na cestu ku garážam, peniaze aj tak tam nejdú, ocitnú sa inde. 

 

MVDr. Balog 

-za 10.000 sa to nedá urobiť, to všetci vieme. P. Skýpala navrhol, aby z financií na odmeny 

išlo na cestu. Kto má vedieť, keď nie p. primátor, ako robia jeho ľudia? 

 

Mgr. Brisudová 

-odmena je za to, že sa urobí niečo navyše a nie za to, že chodia do roboty 

 

Bc. Skýpala 

-uznesenie nemá byť podpísané, keď to odporuje zákonu, alebo je pre mesto zjavne 

nevýhodné. Doťahujeme sa za hlúposti. 

 

prednosta 



-dodatok predkladáme po konzultácii s riaditeľmi škôl a škôlok. Na sedení sa riaditelia 

dohodli na prerozdelení finančných prostriedkov Včera konzultoval ešte s p. Dirbákovou, 

súhlasí so všetkými materiálmi. Bola pripomienka, chceli sme poskytnúť nižší príspevok p. 

Rudašovej, ale nakoniec bola uspokojená. 

 

Bc. Tóčiková 

-konštatovala, že bola na tej komisii. Tento bod prešiel veľmi rýchlo, lebo predseda komisie 

povedal, že riaditelia sa dohodli, tak nemali žiadnu debatu. Nemali dôvod to riešiť. 

 

p. Štrbová 

-v návrhu VZN sa zmení pre Súkromné centrum 130 € na 139 € a to je v rozpočte 

zakomponované 

 

UZNESENIE č. 14/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

 

 

 

 

I. SCHVAĽUJE 

    1. Dodatok č.3 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2015 (ďalej len VZN) o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár na rok 2017 

 

Hlasovanie: 

 

Za                                     11 

Proti                                   - 

Zdržal sa hlasovania          2   /MVD. Balog, MUDr. Baník/        

 

15. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár 

 

prednosta 

-konštatoval, že sa končí funkčné obdobie hlavnej kontrolórky 31. 7. 2017. Voľby by mali 

prebehnúť posledných 60 dní, 40 dní by malo byť zverejnené predo dňom konania volieb. 

Treba dohodnúť vyhlásenie voľby, určiť úväzok, akým spôsobom bude hlasovanie a termín 

konania. Pred 6 rokmi mal uchádzač 5 minút na prezentáciu. 

 

MVDr. Balog 

-dajme 15. 6. 2017 

 

Hlasovanie: 

UZNESENIE č. 15/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

 

 v súlade s § 18 a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení :  

 

I. VYHLASUJE  



     1. deň konania voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár na 15. 6. 2017, o 15, 00 hod.  v 

zasadačke Mestského úradu v Poltári, pričom voľba sa uskutoční v rámci programu riadneho 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva Poltár.  

 

Hlasovanie: 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

II. POVERUJE 

     1. prednostu Mestského úradu Poltár, aby v termíne podľa § 18 a ods. 2 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení zabezpečil vyhlásenie voľby hlavného 

kontrolóra Poltár na úradnej tabuli Mesta Poltár a na internetovej stránke Mesta Poltár. 

 

Hlasovanie: 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

 

 

III. USTANOVUJE  

     1. podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár a náležitosti 

prihlášky.  

     2. celý úväzok hlavného kontrolóra t. j 37, 5 hod. týždenne  

 

Hlasovanie: 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

IV. SCHVAĽUJE  

    1. voľbu hlavného kontrolóra mesta Poltár tajným hlasovaním  

 

Hlasovanie: 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

     

 

2. týchto členov komisie na otváranie obálok voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár, ktoré 

sa bude konať dňa 14. 6. 2017 o 15, 00 hod.: 

MUDr. Baník, Mgr. Brisudová, Albert  

 

Hlasovanie: 

Za                                        11 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           2 /MUDr. Baník, Mgr. Brisudová/ 

 



3. posledný termín na doručenie obálok  14. 6. 2017 do 14, 00 hod. 

 

Hlasovanie: 

Za                                        13 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           - 

 

16. Prenájom stravovacieho zariadenia Krištáľ 

 

prednosta 

-sú žiadosti nielen z Poltára, ktorí žiadajú o prenájom Krištáľu. Nemáme na to človeka, čoby 

robil dozor nad akciou. Kopec ľudí vyvoláva za stravovanie. Zopakuje sa verejná obchodná 

súťaž, keďže nestotožnili sa s tým, aby to prevádzkovalo mesto. Možno sa niekto nájde. 

 

UZNESENIE č. 16/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

 

 I. SCHVAĽUJE 

 

1. zámer prenájmu majetku mesta 

Budova stravovacieho zariadenia KRIŠTÁĽ  

v zmysle paragrafu 281 – 288 Zákona číslo 513/1991 Zb .z. – Obchodný zákonník, v zmysle 

neskorších predpisov  

Obchodnou verejnou súťažou 

 

Hlasovanie: 

 

Za                                     13 

Proti                                   - 

Zdržal sa hlasovania         -     

 

     2. spôsob prenájmu majetku mesta  

Budova stravovacieho zariadenia KRIŠTÁĽ  

v zmysle paragrafu 281 – 288 Zákona číslo 513/1991 Zb. z. – Obchodný zákonník, v zmysle 

nehorších predpisov  

Obchodnou verejnou súťažou 

 

Hlasovanie: 

 

Za                                     13 

Proti                                   - 

Zdržal sa hlasovania         -     

  

Diskusia: 

Bc. Tóčiková 

-navrhla do súťažných podkladov: 

Doplniť bod 3. 4. 

„Súťaže sa môže zúčastniť len fyzická ako aj právnická osoba, ktorá buď FO, alebo spoločníci 

a štatutárni zástupcovia vyrovnali ku dňu podania prihlášky do verejnej súťaže všetky záväzky 

voči Mestu Poltár za seba ako FO, alebo obchodné spoločnosti, v ktorých sú, alebo boli 



spoločníkmi, alebo štatutárni zástupcovia. 

 

MUDr. Baník 

-môže sa doplniť, že navrhovateľ, ako osoba, meno. Keď je štatutár, je dôležité meno, nie meno 

firmy. 

 

prednosta 

-cenu za prenájom priestorov stanoviť v minimálnej výške, ktorá bola predtým – 400 € 

 

V nájomnej zmluve upraviť článok VII., 7: 

3 mesiace výpovedná lehota 

 

Súťaž začína                                          1. 4. 2017 

Obálka doručená najneskôr                  2. 5. 2017 do 15, 00 hod.  

 

Hlasovanie: 

UZNESENIE č. 16/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI 

 

 I. SCHVAĽUJE 

 

   3. podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom stravovacieho zariadenia KRIŠTÁĽ, 

ktoré tvoria samostatnú prílohu s pripomienkami 

 

Za                                     13 

Proti                                   - 

Zdržal sa hlasovania         -     

 

17. Záznamy  z kontrol využitia poskytnutých dotácií pre kluby a spolky v meste Poltár za r. 

2016 

 

hlavná kontrolórka 

-v rozpočte sa pre kluby schvaľujú určité finančné prostriedky. Niektorým sa posiela na účet a 

niektorým sa prepláca cez pokladňu. Keď sa vypláca cez pokladňu, je hneď zrejmé, na aký 

účel boli dané. Niektorým sa posiela na účet. Sú určité lehoty na predloženie vyúčtovania. V 

decembri je zaužívané, že predkladajú vyúčtovanie. Je to aj v zmluve, že do 31. 12. Bola 

dlhodobo na PN, aj v decembri. Kontaktovali ju z viacerých klubov, ktorí boli ochotní doniesť 

vyúčtovanie. Dohodli sa, že po nástupe do práce. 9. 1. vyúčtovanie priniesli na MsÚ. Všetky 

boli prekontrolované, v niektorých sa stalo, že vyúčtovanie bolo vo vyššej sume, ako bola 

poskytnutá dotácia a u niektorých klubov došlo k vyradeniu dokladov. Problémy boli pri 

jednom vyúčtovaní. Týkalo sa to poskytnutej dotácie TJ Sklotatran Poltár. Je to podrobne 

rozpísané v dôvodovej správe. Ako príloha bola záznam z kontroly využitia poskytnutej 

dotácie. Po štvrtom predložení dokladov, dalo sa vyúčtovanie previesť. 

Doklady boli niekoľko krát vrátené, nakoľko sa tam nachádzali doklady nezúčtovateľné v 

rámci dotácie na aký účel sa môžu čerpať. 

 

p. Sitor 

-opýtal sa poslanca Skýpalu, že ako je možné, že nevedel priniesť včas doklady, resp. nevedel 

vydokladovať financie, ktoré boli schválené klubu a na niekoľko opakovaných výziev boli 

doklady nesprávne. Nevedel to urobiť včas a až štyri krát ho musela hlavná kontrolórka 



vyzvať, aby to bolo vo finálnej forme.  

Futbal bol minulý rok navýšený o 8.000 €. Je v horšom stave, ako pred navýšením. Dopočul 

sa, že práve on narábal s financiami klubu. Hlavne ho zaujímajú doklady, za ktoré ho museli 

štyri krát vyzývať a s dvojmesačným oneskorením. 

 

Bc. Skýpala 

-vyúčtovanie bolo v správnej forme oneskorene. Vplyv na to malo viac faktorov. Nechce sa 

zbavovať viny. Rozhodli sa s p. Bukovským a Marcinekom, že futbal prevezmú. Prísľuby aj zo 

strany sponzorov neboli 100 % splnené. „A“ mužstvo si vyžaduje množstvo externých financií, 

nie financie z mesta, ktoré nie je možné použiť na odmeny hráčom. Vezme väčšiu časť viny na 

seba. 22. 8. sa mu narodila dcérka, ktorá si vyžaduje viac času, ako ostatné kľudnejšie deti. 

Mal príliš veľa aktivít: MsZ, MsR, komisia, futbal, či už ako hráč, alebo funkcionár, práca 

a iné aktivity, čo pomáha priateľke vo firme. 

Ku koncu roku sa nakopili a nestíhal. Od leta p. Bukovský bol vo futbale pomenej. 

S finančnými prostriedkami nenarábal, prístup k účtu mal p. Bukovský. Aj faktúry pre p. 

Jackuliaka vyplácal p. Bukovský. 

Ďalšou okolnosťou ku koncu roka bola dlhodobá PN cca l mesiac. Od trénerov si vyžiadal 

„cesťáky“. Pri ich kontrole bolo veľa nedostatkov. Od 1. 3. je na rodičovskej dovolenke. 

 

p. Sitor 

-je to nezodpovednosť. Má informácie, že sa spolupodieľal na financovaní. Mal to nechať na 

niekoho iného. 

 

Bc. Skýpala 

-nezbavuje sa viny. „A“ družstvo je zle, sú poslední. Dorast je na prvom mieste. Mrzí ho 

vyúčtovanie aj z pozície, že je predseda ekonomickej komisie. Podklady od Bukovského boli aj 

také, čo tam nemali čo hľadať. Ťažko sa hľadá vinník. Nechce sa zbavovať zodpovednosti. 

Sedeli u prednostu, vedenie bude Ing. Šága, MUDr. Baník a on. Je rád, že do klubu vstúpi 

MUDr. Baník. 

 

Bc. Tóčiková 

-v športe nie sú stále úspechy. Je zbytočné útočiť, že sa futbalu nedarí. Neprišli k žiadnej 

sprenevere, celá dotácia sa vydokladovala. Je rozdiel vydokladovať 1.700 € a 22.000 € a ešte 

keď financie spravuje ako jediný. 

 

p. Sitor 

-navýšilo sa 8.000 € a je na tom horšie, ako bolo 

 

Bc. Tóčiková 

-išlo aj na dorast. Termín nebol dodržaný, ale k sprenevere nedošlo. 

 

MUDr. Baník  

-1. 12. interpeloval p. Skýpalu, kde bol mesiac do konca vyúčtovania, vo veci efektivity 

čerpania finančných prostriedkov Sklotatran Poltár. P. Brisudová povedala, že on ako 

poslanec, poslanca nemôže interpelovať. Potom citoval Zákon o obecnom zriadení, § 25, ods. 

4 b. Na základe tohto boli interpelovaní p. Kamas a p. Skýpala. Podľa tohto bude očakávať 

odpoveď. Vtedy zvažoval vstup do TJ. Nevedel, že 15. 12. kolegovia neschvália rozpočet. Mal 

dotaz, kto živí z poslancov mestské organizácie, pretože je provizórium. V TJ mali možnosť 

požiadať o dve akcie, o jednu nemohli. Kto dáva na účet mestskému klubu pôžičku?Musíme to 

zvládnuť. Do 15. 3. sú prestupové obdobia. Vyúčtovanie je o dodržaní správneho 



hospodárenia podľa vecí, ktoré máme prijaté, aj o smernici poskytovaných dotácií. 

V r. 2007 mu MsZ na základe vyúčtovania, nie sprenevery, zobralo dotácie pre TJ na I. Q 

2007. Požiadal ako viceprimátor, dobre, že to celé prefinancuje 3 mesiace, nikdy financie 

nevidel, aspoň aby MsZ, keďže v rozpočte financie vyčlenené boli, kúpila sa kosačka. 

Ak p. Skýpala je predseda komisie a člen MsR nemôže povedať, že to takto nechce. Keď raz 

urobí niekto zle, musí za to niesť zodpovednosť. 

Na základe dnešného hlasovania o rozpočte, do piatku sa rozhodne, či bude vo futbale 

pokračovať.   

Nesúhlasí s p. Skýpalom, že máme výborný dorast, ani jeden nie je použiteľný pre dospelých. 

Všetci sú na hosťovaniach. Museli doviezť hráčov od inokadiaľ. 

Aká je organizácia, keď o 19 hod.  trénujú žiaci a tréner tam nie je. Zvažuje sa vytvorenie 

športového strediska v škole. 

 

hlavná kontrolórka  

-stále sa hovorí o oneskorenom vyúčtovaní dotácie. P. Skýpala vie o všetkom. Pri prvom 

doručení dokladov na mesto, zúčtovateľné doklady v rámci dotácie oprávnené boli vo výške 

17.770 € a absolútne nezúčtovateľné, neprijateľné na zúčtovanie dotácie boli vo výške 8.180 €. 

Tu sa nejedná iba o oneskorenie, tu je aj druhé závažné pochybenie. My sme potom 

prechádzali, ktoré treba vyradiť, nahradiť, doplniť, z toho dôvodu bolo štyri krát 

prepracované. 

 

 

Bc. Skýpala 

-keď na základe hlavnej kontrolórky, vyžiadal od Bukovského faktúry, dodatočne boli dodané 

dve zo SFZ. Išlo o 2. 500 €. Nezbavuje sa viny. Komunikácia medzi funkcionármi bola, aká 

bola. 

 

Mgr. Jánošík 

-musí byť minimálne 5 členný výbor, niekedy sa členovia volili. Pri vyššej dotácii treba urobiť 

kontrolu štvrťročne. Čuduje sa p. Skýpalovi, že ako hráč to zobral. Futbal treba jednoznačne 

podporiť, aj keď sme išli výkonnostne dole. Minulý rok bol ťažký pre kohokoľvek. 

 

MUDr. Baník 

-keď do niečoho idem, idem aj s rizikom. Keď povedal, že vstúpi do futbalu, tak s rizikami, 

ktoré pripravil niekto iný. Ide vždy, keď treba niečo hasiť. V r. 1997 prvý krát vstúpil do TJ, 

keď končil p. Hudec. 

Vyúčtovaná dotácia nebola v súlade so zmluvou, ktorá tam je. 

Navrhol napomenutie p. Skýpalu, funkcionára TJ a predsedu ekonomickej komisie za predošlé 

vyúčtovanie a správu treba zobrať na vedomie. Treba upozorniť aj ďalších funkcionárov, že 

takto sa s dotáciami nepostupuje. 

 

Bc. Tóčiková 

-tak aj p. Bukovského 

 

primátor 

-také zúčtovanie bolo aj vlani. Nemohli sme ukončiť rok a najrozumnejšie by bolo zúčtovať 

podklady na ekonomickom oddelení, ako faktúry budú prichádzať, budeme ich preplácať. 

 

hlavná kontrolórka 

-už sa uhrádzalo cez banku 



 

MUDr. Baník 

-podľa normálnych vecí, by mali vrátiť dotáciu. V zmluve je to napísané. 

 

primátor 

-do 10. 1. sa malo vyúčtovať, peniaze všetky sa mali vrátiť na účet 

 

hlavná kontrolórka 

-alebo písomne požiadať o vyúčtovanie 

 

UZNESENIE č.18/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

 

I. DÁVA NAPOMENUTIE 
   

1. Bc. Jánovi Skýpalovi, funkcionárovi TJ Sklotatran Poltár a predsedovi komisie pre financie, 

správu a hospodárenie s majetkom mesta z dôvodu, že predložené vyúčtovanie poskytnutej 

dotácie z rozpočtu mesta Poltár pre klub TJ Sklotatran Poltár nebolo prevedené  v súlade 

s uzatvorenou  zmluvou č. 22/2016 zo dňa 8. 2. 2016 

 

 

 

Hlasovanie: 

 

Za                                       7 

Proti                                   - 

Zdržal sa hlasovania         6    /Pitliak, Bc. Tóčiková, Mgr. Talánová, Mgr. Jánošík, Kamas, 

                                                  Mgr. Brisudová/    

 

UZNESENIE č.18/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

 

I. BERIE NA VEDOMIE  
 

1. Záznam z kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský Červený kríž -miestny spolok 

POLTÁR za rok 2016  

 

2. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta pre Kynologický oddiel v 

Poltári za rok 2016  

 

3. Záznam z vykonanej kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz Protifašistických 

bojovníkov za rok 2016  

 

4. Záznam z kontroly využitia dotácie pre Volejbalový oddiel Poltár za rok 2016  

 
5. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre ZO SZZP v Poltári za rok 2016  

 

6. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre Úniu rómskych materských centier  

 

7. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre „MURAY THAI Poltár CARNAGE CLUB“  

 



8. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre rímsko katolícku cirkev  

 

9. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre Evanjelickú cirkev ausburského vyznania  

 

10. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre hasičský zbor  

 

11. Správa z kontroly využitia dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 2016  

 

12. Záznam z kontroly využitia poskytnutej dotácie pre MO Jednoty dôchodcov v Poltári za rok  

 

2016 

                                                                                                    

18. Inventarizácia pokladničnej hotovosti v ZŠ, ZUŠ, MsPS, ZSS 

 

hlavná kontrolórka 

-boli prevedené kontroly vo všetkých našich zariadeniach, rozdiely zistené neboli. 

 

UZNESENIE č. 19/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

I. BERIE NA VEDOMIE  
     1. správu z inventarizácie pokladničnej hotovosti v ZŠ, ZUŠ, MSPL, ZSS 

 

 

19. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2017 
hlavná kontrolórka 

-po nástupe z PN zverejnila ho na úradnej tabuli mesta a na internete. Podľa neho v priebehu pol 

roka postupuje. 

 

UZNESENIE č. 20/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

I. SCHVAĽUJE  
    1. plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2017  

 

Za                              12 

Proti                           - 

Zdržal sa hlasovania  - 

p. Albert neprítomný 

 

20. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2016 
hlavná kontrolórka 

-správa je za r. 2016. Správy boli predložené na zasadnutí MsZ. Sú doplnené o správu za sťažnosti 

a petície. Poslancom to bolo doručené domov e mailom. 

 

UZNESENIE č. 21/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

I. BERIE NA VEDOMIE 
    1. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2016  

 

21. Kontrola tvorby a čerpania sociálneho fondu za r. 2016 

 

hlavná kontrolórka 

-neboli zistené žiadne nedostatky. Je to podrobne rozpísané. 



 

UZNESENIE č. 22/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

I. BERIE NA VEDOMIE  

    1.správu z kontroly tvorby a čerpania sociálneho fondu za rok 2016 na Mestskom úrade v 

POLTÁRI  
 

22. R ô z n e 

UZNESENIE č. 23/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁRI  

I. SCHVAĽUJE 

    1. plány činnosti MsZ na I. polrok 2017 

 

Hlasovanie: 

 

12 za 

-proti 

- sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č. 24/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁR 

I. SCHVAĽUJE 

    1. spolufinancovanie mesta Poltár vo výške 12.500 € na projekt ohľadom rekonštrukcie 

futbalového štadióna pre TJ Sklotatran Poltár 

 

Za                                        12 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania           1 /Pitliak/ 

 

Mgr. Jánošík 

-navrhol zasadnutia MsZ nasledovne: 

20. 4. 

18. 5. 

22. 6. 

Predtým boli navrhované zasadnutia len 2 za polrok. Potom porovnával s Cinobaňou 

a Hnúšťou, ktorá mala 12 zasadnutí vlani o 16, 00 hod. Najdlhšie bolo 4, 30 hod. a najkratšie 

0, 20 min. 

 

primátor 

-toto som chcel pred 2 rokmi a nepodporili ste to 

 

prednosta 

-treba sa zamyslieť aj nad potrebou MsR 

 

Mgr. Jánošík 

-dajme návrh na zrušenie 

 

Mgr. Brisudová 

-na úvodnom zasadnutí MsZ boli vybratí ľudia, ktorí tam mali byť. Situácia sa zmenila, 

vymenili sa aj členovia. Bola členkou MsR predtým. Primátor ju potom nechcel nikde. Bolo by 



ideálne, keby sa niektorí poslanci dali odvolať. Keď bola členkou MsR, pracovala s MUDr. 

Baníkom, Mgr. Jánošíkom a p. Klembasovou. A bolo to dobre. Nie je len poradný orgán 

primátora, ale aj MsZ. Že nevyšiel primátorovi pôvodný návrh je jedna strana mince a dostal 

do MsR iných. Medzi inými aj p. Kamas. ktorý dostal  najviac hlasov ako poslanec 

v komunálnych voľbách. Ak MsR funguje tak, ako má, má v dostatočnom predstihu materiály, 

nevidí dôvod, prečo by sa nezišla. To, že sa obsadenie nepáči primátorovi, to je pravda. MsR 

je dobrá inštitúcia, lebo potom sa mnoho vecí v MsZ dá zvládnuť. Teraz dávať návrh na 

zrušenie MsR je skoro, aby sme ju zrušili. Treba porozmýšĺať, či tí ľudia chcú tam pôsobiť 

a potom sa môžeme zaoberať, či je potrebná. 

 

primátor 

-nemá problém, ale nech sa zúčastnia. 3 – 4 zasadnutia za sebou sa nezišli. Predtým boli 

v MsR ľudia, ktorí tomu rozumeli. Teraz máme takých, čo sedia a počúvajú, potom je zbytočná. 

Aj p. Kamas, ktorý je nezamestnaný, sa nezúčastňuje MsR. 

 

p. Kamas 

-má záujem tam pracovať, najskôr zavolá Pitliakovi, či môže. Potom Skýpalovi, keď ani ten 

nemôže odísť, tak sa tiež nezúčastní. 

 

p. Pitliak 

- chce pracovať v MsR. Keď vie v dostatočnom predstihu, nerobí mu to problém. Keď nemôže, 

príde sa ospravedlniť. Aj minule bol u prednostu. Druhá strana je, že za MsR dostane 20 €, 

z Bratislavy sú dve cesty na toto zasadnutie, no napriek tomu je ochotný prísť.  

 

p. Kulich 

-keď bol pozvaný na MsR predložiť správu, sedel na úrade od 11, 30. MsR mala začať o 13, 00 

hod.. Členovia zavolali na poslednú chvíľu, že neprídu. Aj takí ľudia, čo nie sú v MsR, 

zbytočne prídu. 

 

23. Interpelácia 

primátor 

-ak je rozpočet v rozpore so zákonom, nepodpíše, dá pozrieť právnikom. Ak nie je právne 

ošetrené, k rozpočtu sa budeme musieť zísť ešte tento mesiac. Ak je v poriadku, bude platiť od 

1. 4. 2017, dovtedy ideme na provizórium. 

 

MUDr. Baník 

-pripomenul, že p. Kamas a Skýpala majú odpovedať na interpeláciu podľa zákona 

 

Mgr. Brisudová 

-interpelácia, na ktorú reagovala, sa týkala Rady školy na Ul. slobody. MUDr. Baník hovoril, 

že v prvom rade sa pýtal p. Kamasa a potom vymenoval ostatných poslancov. Stále trvá na 

tom, že poslanec nemôže interpelovať poslanca, ale člena MsR. Ak sa tieto otázky týkali 

činnosti MsR, tak má pravdu. 

Chcela vedieť: 

-aká je súčasná situácia na poliklinike? MUDr. Andrášová odišla, či je priestor voľný a ako to 

vyzerá s pohotovosťou, či tam máme nájomcov. 

-či máme termín, kde budú riešiť MK v okolí garáže, nakoľko nebola správne zrekonštruovaná 

-či by tam nebolo vhodné dať kameru, nakoľko dochádza k trestnej činnosti 

-navrhla urobiť mesto dostupné pre vozíčkárov a mamičky s kočíkmi 

-už aj predtým požadovala zasielať závery z MsR 



-nakoľko pribúda seniorov a ZŤP riešiť to buď formou navýšenia opatrovateľskej služby 

v rodinnom prostredí, alebo ako sa postarať o seniorov, o ktorých sa nemôže z rôznych 

dôvodov postarať rodina 

  

Prednosta 

-MUDr. Andrášová ukončila činnosť. Ambulanciu chce MUDr. Sivičeková, ktorá prebrala jej 

obvod a prišla aj MUDr. Kupcová. Obvodové ambulancie sú obsadené. 

Pohotovosť sa presťahovala. P. MUDr. si váži a chce, aby to tak aj zostalo. Mesto a LSSP sa 

seriózne dohodli. MUDr. zavolala, že od 1. 4. pohotovosť v Poltári končí. LSPP v Poltári 

končí, končí spoločnosť, ktorá ju prevádzkuje, nakoľko situácia v okrese Poltár, je taká, že 

lekármi nie sú schopní napĺňať služby. Čo je logické, lebo keď má slúžiť 8 lekárov a lekár je 

povinný slúžiť len v spádovej oblasti. Ešte do toho prišli nemoci. MUDr. Gasperová povedala, 

že sú nútení vzdať sa licencie na prevádzkovanie. S počtom lekárov, ktorí sú tu, neboli schopní 

zabezpečiť službu. Sú to objektívne príčiny a nemá to nič spoločné s rozviazaním zmluvy 

s poliklinikou, ani s tým, že sa presťahovali. 

-MK medzi garážami je v hroznom stave, keď bolo zamrznuté, nemalo význam ju robiť. Ak sa 

nájdu peniaze a bude možnosť tú cestu urobiť, stavbári zo STRABAGU povedali, že by sme 

museli vybrať celý stred cesty od steny po stenu. Niektoré garáže majú 40 rokov, nevedia, čo by 

urobili obvodové múry, ak by sme aj našli financie. Problém je technické riešene, ale určite 

nejaké riešenie je. Nikto na meste nemá záujem, aby nebolo riešenie, ba práve naopak. 

-dostali sme ďalšie financie na kamerový systém, tak by sme aspoň jednu kameru umiestnili ku 

garážam 

-čo sa týka vozíčkarov, máme MsPS, keď povieme, urobí sa to  

-naozaj narastá počet seniorov, menili sme VZN 

 

MUDr. Baník 

-hneď, ako vyšla prvá mapka štátom daných LSPP, Poltár z nej vypadol. Vtedy kontaktovali 

MUDr. Gasperovú, či bude mať aj tak záujem prevádzkovať LSPP, ale zriaďovateľom nebude 

Ministerstvo zdravotníctva SR, ale VÚC. Mala by záujem, ale personálne nebude môcť 

zabezpečiť. Zajtra má manželka poradu a toto je jeden z bodov programu zdravotnej komisie 

na VÚC. 

 

prednosta 

-Rimavská Sobota a Lučenec má 16 – 22 lekárov. Vidí to naozaj v personálnej záležitosti. 

 

Mgr. Jánošík 

-navrhol dať kameru na Fučíkovu ul. Z tej strany od BILLY ničia im majetok, sú 

porozhadzované smeti a pokreslené dvere 

-chcel vedieť, či máme zmluvu z OZV ohľadom separovaného zberu 

-upozornil na MK, Podhorská, kde sú výtlky 

Chcel vedieť: 

-či existuje zoznam majiteľov psov 

-kedy by sme mali robiť MK okolo bl. „K“, „J“ a slobodáreň a navrhol aj okolo bl. „E“ 



-čo je nové za skláreň 

 

primátor 

-zmluva s p. Pórom sa predĺžila do konca apríla. Mali stretnutie, kde si určili podmienky. 

Banky sa mali vyjadriť do týždňa, už beží tretí týždeň a nič. Ak to nebude do konca apríla, 

koniec. 

 

prednosta 

-združenie má podpísanú zmluvu so spoločnosťou za plasty 

 

primátor 

-dostali sme 4 mil., že nevstúpila do toho s. r. o., len tie boli zvýhodnené. Táto linka vytriedi, 

momentálne je skládka nastavená tak,  pre náš okres 6.000 ton uloženia. Ako náhle bude 

k dispozícii. spracuje 16.000 ton. 

 

p. Kulich 

-boli opiľované stromy v sobotu a ten strom, ktorý ohrozuje ľudí sa neurobil 

 

Ing. Cifraničová 

-bola urobená zmluva na tri stromy 

 

p. Kamas 

-aj v cintoríne malo byť 5 stromov menších a 1 veľký opílených. Nakoniec jeho ľuďom bolo 

ukázaných 5 iných stromov.  Navýšili preto na 4.000 €. 

 

Ing. Cifraničová 

-stromy boli označené rozhodnutím, ako sa môžu označiť iné. Zavádza p. Kamas. 1 menší a 4 

veľké sa spílili. 

 

p. Pitliak 

-prečo figuruje v rozpočte knižnica Zelené 

-treba vyvolať jednanie za komín v Zelenom 

-či nebude vypísaný ďalší projekt za kanalizáciu 

 

primátor 

-kanalizáciu sme zahrnuli. 8 v okrese sme odsúhlasili a postúpili na Úrad vlády. Keď 

odklepne, musíme dať vypracovať projekty. 150.000 € je na ne málo. 

Kultúrny dom je v Akčnom pláne, výzva vyšla 28. 2. a končí 30. 3. 

Ak nie je platný rozpočet teraz, na budúci týždeň znovu sedíme. Musí byť 5% spoluúčasť. To 

isté školy, chcú odborné učebne. Vy nesiete zodpovednosť. Ak je rozpočet v rozpore so 

zákonom a ak to neprejde, dám Vám všetko zúčtovať, čo ste zapríčinili škody. 

 

p. Pitliak 

-kto nechá zúčtovať škodu, ktorú spôsobili muflóny, čo behali po rekultivovanej skládke 

 

primátor 

-žiadna škoda sa nestala. 7 mesiacov s tým robili a nezistili ani priestupok. 

 

 

 



p. Pitliak 

-na rekultivovanej skládke sa takáto činnosť nerobí. Má byť daná do poriadku a udržiavaná 

v stave, aby sa nenaváľal ďalší odpad, nie tam chovať muflóny 

 

MUDr. Baník 

-SFZ vydal výzvu. Do 30. 3. je potrebné dať PD na rekonštrukciu a výstavbu zázemia 

futbalového štadióna, šatne, sociálneho zariadenia. Maximálna výška je 50.000 €. Šatne sú 

v dezolátnom stave, čo sa týka strechy a obvodového plášťa. 12.500 € by muselo prispieť 

mesto. 

 

primátor 

-záverečný účet by sa mal schvaľovať v máji. Od 350.000 do 400.000 € idú na kapitálky, ktoré 

sú nerozdelené 

 

UZNESENIE č. 24/2017 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V POLTÁR 

I. SCHVAĽUJE 

    1. spolufinancovanie mesta Poltár vo výške 12.500 € na projekt ohľadom rekonštrukcie 

futbalového štadióna pre TJ Sklotatran Poltár 

 

Za                                        12 

Proti                                     - 

Zdržal sa hlasovania          1 /Pitliak/ 

 

p. Kulich 

-Vláda schválila doplnenie zákona č. 526/2010 o poskytovaní dotácií s pôsobnosťou od 1. 7. 

2017. Obce sa môžu uchádzať o financie na rekonštrukciu budov hasičskej stanice, vrátane 

PD. Obec má do 30. 6. poslať žiadosť, že máme záujem o rekonštrukciu. Priemerne 30.000 

bude na obec. Nás to bude stáť 1.500 €, t. j. 5 %.   

Do 31. 3. treba zaslať aj žiadosť na doplnenie techniky 

 

primátor 

-mali by sme prejaviť záujem a zaslať žiadosť aj o techniku 

 

p. Kamas 

-prečo nebola schválená žiadosť na 24. 2. v Krištáli 

 

primátor 

-nedáme si rozbiť Krištáľ, keď sú z Lovinobane, nech si robia tam 

 

prednosta 

-chceli tam robiť diskotéku 

 

p. Kamas 

-MsPS vyraďoval traktoríky, bola to škoda, nepodpísal zápisnicu. On by to nedal vyradiť. 

Prečo nákup nie je v zime, keď je akcia. 

 –potom porovnával počet zamestnancov na Obecnom úrade v Kalinove a na MsÚ v Poltári. 

Kalinovo má 4 zamestnancov a 2.500 obyvateľov a Poltár 26 zamestnancov a 5.000 

obyvateľov a Kalinovo vyzerá lepšie. 

-prečo nie sú MsZ o 16, 00 hod., aby tu mohli byť aj občania 



 

p. Kratochvíľová 

-toto  nie je MsZ, to je jeden cirkus, ktorý počúvam na internete už dva roky. 2 roky preberáte 

MK pred garážami, vôbec neriešite MK pred bl. „K“. Nie je tam zákaz áut popred bytovku. 

Nič sa tu nerobí. VPP hodinku pozametajú, 2 hodiny sa zabávajú. 

Ďalej chcela vedieť, či sa bude robiť chodník ku bl. „Z“. Tam sú jamy a dalo sa 10.000€  ku 

garážam. 

MsZ je cirkus každé dva mesiace. Hanbí sa, keď to pozerá, pretože niektorí sa vracajú k tej 

istej veci 5 x.  

V lete by bolo dobré dať k bl. „K“ lavičky a treba tam vysadiť zeleň. Potom prediskutovala 

s riaditeľom MsPS uzamykanie polikliniky. 

 

p. Štefančík 

-vlani mali obce a mestá uzavreté zmluvy s OZP. V II. polroku, pre tie, ktoré nemali uzavreté, 

sa losovali OZ.P. Od 1. 1. 2017 všetky obce a mestá  musia mať, nie združenia, uzavreté 

zmluvy. 

 

primátor 

-máme od 1. 1. 2016, splnili sme literu zákona 

 

p. Štefančík 

-hľadal, s ktorou OZP má mesto Poltár uzavretú zmluvu. Na internete nenašiel.  

Behom dvoch dní príde mu e mail, že obce a mestá majú mať uzavretú zmluvu, nie združenia 

a peniaze, ktoré za vytriedený odpad budú platiť, budú ich dostávať od výrobcov, patria 

mestám a obciam. Tým pádom môžu obce iniciovať občanov k triedeniu odpadu. 

Podstata je, že nie je zverejnená zmluva na stránke mesta, ktorá je povinnosťou mesta 

uzavrieť zmluvu. Pokiaľ nie je zverejnená, je neplatná. 

-čo sa týka pozvánky na MsZ, myslel to ironicky, že treba dopísať: Na zasadnutie, ktoré je 

verejné, pozývam aj občanov mesta, ale bude lepšie, keď neprídete, preto zvolávam na 10, 00 

hod. 

 

-keď sa prejednával bod o voľbe do rady školy, primátor povedal, že rozhodol menovaním 

v rámci demokracie. To je novinka, väčšia demokracia je menovať, ako voliť. 

 

Mgr. Slavkovský 

-jeho príspevok sa týka dopadu schválenia – neschválenia rozpočtu na školy. Na minulom 

MsZ spomínal výzvy, do ktorých sa chcú zapojiť. Projektové zámery odborných učební už 

odišli dnes na Ministerstvo pôdohospodárstva SR.  

Výška projektu je 177.000 €. Je to nenávratný finančný príspevok. 8. 800 je spoluúčasť mesta. 

Keď prejdú do II. kola, vypracuje sa projekt. Taktiež sú zapojení do projektu na asistenta 

učiteľa. Tento projekt spracúva CPK. Jedná sa o zamestnanie 6 – 7 ľudí na tri roky. Prvé kolo 

je ukončené 22. 3. 

Ak sa provizórium bude predlžovať, sú ohrozené projekty. Ministerstvo školstva vyhlásilo 

projekty telocvičňa – rekonštrukcia a výstavba. Výzvy vychádzajú teraz. 

Poprosil, aby toto všetko zvážili, lebo sú to vysoké čiastky, ktoré môže mesto získať a zveľadiť. 

 

   

 

 

 



 

 

 

    Keďže viac bodov programe nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Pavel G AVALEC                                                                 Ing. Pavel  O L Š I A K 

    primátor                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K                                                     Ján  K U L I C H 

               I. overovateľ                                                                 II. overovateľ 

 

 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á, vedúca správneho oddelenia 
 


